

I NEED LEGAL HELP. WHAT CAN I DO?

Legal Aid Ontario can help you if you have a problem where you need a lawyer but have a low income.

- **At the courthouse**, you can find assistance from special lawyers called Duty Counsel who can help low-income people who don't have a lawyer.
- **Legal aid certificates** are like vouchers for legal services. You need to be financially eligible. You can apply for a certificate by calling **1-800-668-8258**.
- Legal aid helps with **all kinds of legal issues**:



CRIMINAL



FAMILY



MENTAL
HEALTH



DOMESTIC
VIOLENCE



LEGAL AID ONTARIO
AIDE JURIDIQUE ONTARIO



Contact us:
1-800-668-8258
www.legalaid.on.ca

J'AI BESOIN D'AIDE JURIDIQUE. QUE PUIS-JE FAIRE?

Aide juridique Ontario peut vous aider si vous avez un problème qui nécessite un avocat et si vous avez peu de revenu.

- **Au palais de justice**, vous pouvez obtenir de l'aide d'un avocat de service qui travaille avec les personnes à faible revenu qui n'ont pas d'avocat.
- **Les certificats d'aide juridique** sont des documents qui garantissent le paiement de services juridiques. Vous devez être financièrement admissible à un certificat. Vous pouvez faire une demande d'aide juridique en appelant le **1 800 668-8258**.
- L'aide juridique peut vous aider à régler une **vaste gamme de problèmes**:



**DROIT
CRIMINEL**



**DROIT DE LA
FAMILLE**



**SANTÉ
MENTALE**



**VIOLENCE
FAMILIALE**



LEGAL AID ONTARIO
AIDE JURIDIQUE ONTARIO



Contactez nous:
1-800-668-8258
www.legalaid.on.ca